
Bestyrelsesmøde d. 27.10.21

1. ang. strøm på P-pladsen
Jørgen fra nr. 5 1 tv. orienterer om strøm til bilerne i vores ejerforening.
Andelsforeningen skal have strøm fra bygning/hus 7.  Det er vigtig, at vi bruger en
autoriseret el-installatør og at der trækkes strøm fra boksene/skabene og IKKE fra
privaten. Vi kan ikke gøre indsigelser i forhold hvor Nord Energi trækker strømmen
fra. Der er rygter om et samarbejde Norlys, Lindholm El og Nord Energi. Jørgen
anbefaler, at vi får et rør trukket samtidig med andelsforeningen, hvis Nord Energi
siger at der er strøm nok. Jørgen anbefaler 22 kw istedet for 11kw.

2. ProBo: orienteres af Kirsten og suppleres af Jesper og Rita. Der diskuteres frem og
tilbage om prisen er rimelig.

3. Ændring af opkrævning på varme og vand kvartalsvis til månedsvis. Vi bliver ved
kvartalsvis.

4. Forsikringen har varslet en stigning, vi har godkendt den. Vi vil være opmærksomme
på forsikringspriserne fremadrettet.

5. Evt

Således opfattet af Sekretær Dorthe Sørensen


